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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

	

Írásbeli választ igénylő kérdés

dr. Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől
szóló 46/1994. (IX. 30.) Ogy. határozat 91 . §. alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést
kívánok benyújtani Németh Lászlóné nemzeti fejlesztési miniszterhez .

„Miért nem hagyja jóvá az NFM a beszerzések megindítását, ha az már több hónapja le
van adva?”

címmel.

Tisztelt Miniszter Asszony !

A Központi Ellátási Főigazgatóság (KEF) által kötött keretmegállapodások többsége (pl .
számítógéprendszerek, hálózati eszközök, Novell és Microsoft licencek) 2013 . júliusában -
augusztusában le fog járni, azaz ezen időpontot követően a központosított közbeszerzésb ől
nem lehet hardver-és szoftvereszközöket rendelni, amennyiben ezen időpontig a KEF nem tud
új keretmegállapodásokat kötni. Figyelembe kell venni, hogy a jelenlegi keretmegállapodások
ezen időpontot megelőzően is lejárhatnak, amennyiben a keretösszegűk betelik, ami több
esetben (pl . hálózati eszközök) szinte bizonyosan be fog következni az eddigi teljesűlésük
alapján .

Sok uniós projekt esetében a támogatások felhasználásának ütemezését eleve úgy tervezik ,
hogy az eszközöket a központosított közbeszerzésb ől rendelik le, azaz érvényes
keretmegállapodások hiányában ezen projektek határidőben történő megvalósítása is
ellehetetlenülhet.

Az elmúlt években többször is előfordult, hogy a KEF nem tudta egyes keretmegállapodáso k
folyamatosságát biztosítani, ezzel rendkívüli beszerzési nehézséget okozva az
intézményeknek, hiszen köztudott, hogy egy uniós közbeszerzési eljárás lefolytatásának ideje



a szükséges engedélyeztetésekkel együtt mintegy 5-6 hónap, abban az esetben, ha nem indu l
jogorvoslat, amely további 1,5 hónapnyi id őveszteséget jelent . Arról már nem is beszélve,
hogy több licenc is le fog járni 2013. júliusában, és ennek következtében komol y
fennakadások lehetnek a központi közigazgatásban .

„Miért nem hagyja jóvá az NFM a beszerzések megindítását, ha már több hónapja l e
van adva?”

„Milyen érdekek munkálkodnak a háttérben, hogy nem sikerült még elindítani a
kiírást?”

Amennyiben pedig csak egyszerűen humán-erőforrás hiánya van a minisztériumnak a
döntések előkészítéséhez és meghozatalához, úgy miért nem vesz fel szakembereket? "

Köszönöm megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . december 17 .

G1
országgyűlési képviselő

(MSZP)
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